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ЗАПИСНИК СА IX РЕДОВНЕ СКУПШТИНЕ „ДРУШТВА ДИРЕКТОРА ШКОЛА СРБИЈЕ”

Скупштина је одржана 03.11.2024. године с почетком у 15.30 часова на Тари у хотелу „Оморика”.
Присутнима се обратио председник Скупштине „Друштва директора школа Србије” Дејан Недић који
је званично отворио IX редовну Скупштину Друштва и поздравио госте из Мостара, као и госте из
Требиња, представнике Удружења директора средњих школа Републике Српске, колеге Мирослава
Топаловића, Милорада Надаждина, Александра Вукановића и њихове сараднике.

Председавајући је затим предложио радно председништво у саставу: Иван Ружичић – председник
Управног одбора Друштва, Роберт Џунић, Весна Чолић – записничар. Након констатовања да постоје
услови за несметано одвијање рада Скупштине (присутно 136 чланова) и позивања на члан 17 статута
Друштва који дефинише кворум за рад, предложен је следећи

ДНЕВНИ РЕД:

1. Разматрање и усвајање записника са претходне седнице Скупштине одржане 09.11.2022. године;
2. Извештај о раду Управног одбора „Друштва директора школа Србије” по регионима за период

од 10.11.2022. до 02.11.2024. године;
3. Извештај Надзорног одбора о финансијском пословању за 2022. и 2023. годину;
4. Предлози за „Друштво директора школа Србије”, закључци и затварање Скупштине;

Предложен Дневни ред је једногласно усвојен са 136 гласова за, ниједним гласом против и нико није
био уздржан.

1. Тачка

Записник са претходне седнице Скупштине одржане 09.11.2022. године, а који је прослеђен у
материјалу за ову седницу, једногласно је усвојен са 136 гласова за, нико није био против и нико није
био уздржан.

2. Тачка

Иван Ружичић је поднео извештај о раду Управног одбора „Друштва директора школа
Србије” за период од 10.11.2022. до 02.11.2024. године. Упознао је присутне са извештајем о раду
Управног одбора у назначеном временском периоду и свим активностима Управног одбора и позвао
присутне чланове да узму учешћа у дискусији о Извештају и у 4. тачки дневног реда данашње
Скупштине.

Након овог излагања Дејан Недић је најавио извештаје из региона:

 Јелена Чеперковић за регион Западна Србија;
 Извештај о раду региона Београд као и извештај о раду Савета за средње стручно образовање и

образовање одрсалих (ССООО) поднео је Милибор Саковић;
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 За регион Југоисточна Србија и радне групе у којима су учествовали представници Друштва
извештај је поднео Роберт Џунић;

 Горан Стевановић поднео је извештај за регион Војводина;
 Извештај о раду Националног просветног савета поднели су Владан Ницовић, доскорашњи

представник и Дејан Недић нови представник Друштва у Националном просветном савету
(НПС);

Дејан Недић се захвалио извештачима и отворио дискусију.
За реч се јавио колега Добрица Синђелић, директор ОШ „Свети Сава” из Врчина –

општина Гроцка. Након њега реч је добио колега Драган Димитријевић из Владичиног Хана.
Након завршене дискусије приступило се гласању за извештај о раду Управног одбора

Друштва за поменути период. Свих 136 присутних гласало је за, нико није био против и нико
није био уздржан.

3. Тачка

Извештај Надзорног одбора о финансијском пословању „Друштва директора школа Србије”
за 2022. и 2023. годину поднео је др Душко Парезановић, члан Надзорног одбора Друштва (оба
извештаја су чланови Скупштине добили у материјалу за ову Скупштину). Отворена је дискусија,
али нико није дискутовао.

Након закључене дискусије, предложени извештај о финансијском пословању стављен је на
гласање.

Једногласно је усвојен извештај о финансијском пословању за 2022. и 2023. годину са 136
гласова за, нико није био против и нико није био уздржан.

4. Тачка

Иван Ружичић је отворио последњу, 4. тачку дневног реда – Предлози за рад Друштва.
Председник Управног одбора је најавио одржавање 10. редовне Скупштине Друштва и говорио је
управо о следећој 10. редовној и 6. изборној Скупштини и начину предлагања и избора чланова
Управног одбора и председника Скупштине Друштва. Такође, предложио је Скупштини да, на
предлог Управног одбора, усвоји саопштење, које ће бити упућено Влади Републике Србије,
Министарству просвете и запосленима у образовању поводом актуелног штрајка просветних
радника.

У дискусији су учествовали Душан Мишковић, директор Гимназије у Сомбору, Добрица
Синђелић, директор ОШ „Свети Сава” из Гроцке, Горан Ичелић, директор ОШ „Бреково” из Ариља.
Они су указали на проблеме са којима се суочавају у свом свакодневном раду и предложили да је
потребно да директори имају правну подршку од Друштва, али и Министарства просвете. Указано
је да постоје велики проблеми у функционисању и реализацији изборних предмета у гимназијама



MB: 28000740
ПИБ: 106373908

Друштво директора школа Србије – ДДШС
32 000 Чачак, Жупана Страцимира 1

мејл: ddss.edu@gmail.com

Банка: Халкбанка
Брoj рачуна: 1551674715

као и на проблем финансирања путних трошкова у истуреним одељењима за ваннаставно особље.
Указано је и на проблем недостатка наставника у свим школама и свим срединама и да је све теже
организовати и стручно заступити наставу. Колега Илија Мировић је указао на све већи проблем
обезбеђења школа у Београду и да држава неће да учествује у томе, а то је то све више присутан
проблем.

Дате предлоге директора Управни одбор узима као смернице за свој даљи рад. Скупштина ја
са 135 гласова за и 1 уздржаним гласом усвојила предлог саопштења који је припремио Управни
одбор. Након исцрпљеног дневног реда Иван Ружичић се захвалио свима и затворио 9. редовну
Скупштину у 18.30 часова.

Записничарка
Весна Чолић с.р.

Председник Скупштине ДДШС
Дејан Недић


